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Referat af bestyrelsesmøde d. 8. januar 2017 kl. 16:30 Nr. 01 - 2018 

 

Deltagere: Funktion: Fraværende: Referent:  

Gert Lautsen Kasserer  MB 

Torben Wolf Næstformand   

Morten Basse Sekretær   

Allan Stapelfeldt Medlem    

Carsten Fruergaard Formand    

Erik Frost-Larsen Medlem   

    

 

 

01-1. Sidste referat 

• Godkendt. 

 

 

02-1. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse 

• .  

 

 

03-1. Bordet rundt 

 

Gert GL 

• Idrætsfesten d. 2.2.2017 i Musikhuset.  

• Kontorstillingen skal i spil – GL laver stillingsopslag. Deadline 1.2.2017 

• Nye træningstider på vej i Motionsafdelingen. MU bestemmer de endelige tider.  

 

 

       Torben TW  

• Tjekker priser på EL-pistol 

• Møde vedr. hjemmeside med Hovborg, John Thiim og Torben. Tilkøber engangsmodul med forskellige 

muligheder. 

• Ny træneraftale med Tom på plads.  

• Vi afventer besked fra DAF vedr. dommerkurser.  

 

Allan 

• Kigger på sponsoraftaler. Snakker med BH 

 

Carsten CF 

• Royal Run møde med politiet. 

• Mænds mødested begynder i klubben primo januar.   

• Nytårskur d. 29.1 – GL bestiller 

• DGI har arrangement vedr. socialt udsatte. De skal løbe Royal Run og trænes af løbere i EAM.  

 

 

Morten MB  

• Træningslejr Mellem/lang i Tønder. Atletiktræningslejr i Portugal i påsken.  

• Nye sponsormuligheder på stadion.  

• Indkaldelse til generalforsamling – afvikles d. 28.2 kl. 19.  

• AU ønsker bedre kontakt til bestyrelsen. Bestyrelsen er åben for videre dialog. 

• Evt. klubmesterskab på sprint- og mellem/lang distancer i maj 

• Eliteløbeklub.  

 

Erik Frost-Larsen EFL  

• Vi skal bruge 80 hjælpere til Royal Run. Medlemmerne skal have besked i god tid.  
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04-1. Uafsluttede sager 

• Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til 

SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde. 

• Der laves tre DM-udvalg: 

1. Stævneudvalg – er etableret 

2. Festudvalg 

3. Bogudvalg 

 

 

 

 

05-1. Næste møder 

 

    

Mandag 5.2 Bestyrelsesmøde Kl. 16.30 

Onsdag 28.2 Generalforsamling Kl. 19.00 

 
 

 

06-1. Eventuelt 

• Intet at bemærke. 

 

 

 


